
 Састаў слова



              Корань         
              Прыстаўка
              Суфікс
              Канчатак

лес   ,
прышкольны,
заморскі



   У прыстаўках  ад-, над-, 
пад-, прад-, перад- заўсёды 
пішацца літара  д,  
незалежна ад вымаўлення:

адрэзаць, надбіць, 
пад’езд, прадчуваць,
перадсвяточны



        
    Прыстаўка  аб-
заўсёды пішацца з літарай  б:

абгарадзіць, 
абхадзіць, абрэзаць, 
абвязаць, аб’ехаць 



     
Калі корань слова  

пачынаецца звонкім зычным,   
то перад ім  пішацца 

прыстаўка  з-:

  з’е[йэ]хаць, зберагчы,
  зрабіць, зварыць, 
  змыць,  збудаваць



     
Калі корань слова 

пачынаецца глухім зычным, 
то прыстаўка перадаецца 

літарай  с:

  сказаць, спіліць,
  спісаць, спаліць, 
  сшыць, спець  



    
       

      Суфіксы:  -ок, -ак, -ік (-ык), 
 -ов (-ав), -к, -ск, -н, -ан (-ян), 
 -іст (-ыст), -шчык, -чык, 
   -овіч (-авіч), -оўн (-аўн), -еньк:

  садок, марак, 
  сасновы, бярозавы, 
  Пятровіч, Рыгоравіч  



Жадаю поспехаў!

      
  Малайчына!
                    


